



Date: March 8 – 10, 2019	Date : 8 au 10 mars 2019
Location: Calgary Olympic Oval 2500 University Dr. NW Calgary, AB T2N 1N4	Endroit : Anneau olympique Calgary 2500 University Dr. NW Calgary, AB T2N 1N4
Hosted By: Calgary Olympic Oval	Club Hôte : Anneau olympique Calgary
Sanctioned By: Speed Skating Canada (SSC) Alberta Amateur Speed Skating Association (AASSA)	Sanction de : Patinage de vitesse Canada (PVC) Alberta Amateur Speed Skating Association (AASSA)
Entries by association: vmccrae@speedskating.ca	Inscriptions par province : vmccrae@speedskating.ca
Posting of Pre-qualified Skaters: February 13, 2019	Affichage des patineurs pré-qualifiés : 13 février 2019
Deadline to Register Online: February 15, 2019	Date limite pour l'inscription en ligne: 15 février 2019
Posting of Final List: February 18, 2019	Affichage de la liste finale : 18 février 2019
Deadline for Replacement of Late Withdrawals: March 4, 2019	Date limite pour le remplacement des retraits tardifs : 4 mars 2019
Deadline for Submission of Bye Requests: March 7, 2019 – 17:00 EST	Date limite pour soumettre des demandes d'exemption : 7 mars 2019, 17h00 (heure de l'Est)
Coaches Meeting: Olympic Oval March 7, 2019 – 19:00 MST	Rencontre des entraîneurs : Anneau Olympic Calgary 7 mars 2019, 19h00 MST





<p>Entry fee: \$125 per skater Online registration https://iac01.ucalgary.ca/OvalPublic/Browse/Competition/Short-Track-Competitions</p>	<p>Frais d'inscription : 125\$ par patineur En ligne https://iac01.ucalgary.ca/OvalPublic/Browse/Competition/Short-Track-Competitions</p>
<p>Competition Information: Lorelei St.Rose, Competition Coordinator lorelei.strose@ucalgary.ca 403-220-8597</p>	<p>Information sur la compétition : Lorelei St.Rose lorelei.strose@ucalgary.ca 403-220-8597</p>
<p>Accommodation: Best Western Plus Village Park 1804 Crowchild Trail NW Calgary, AB 403-289-0241 salesmgr@villageparkinn.com</p> <p>\$139 +taxes</p> <p>Hotel Alma 169 University Gate NW Calgary, AB 877-498-3203 esinitsy@ucalgary.ca</p> <p>15% off best available rate.</p> <p>Booking Code: OVAL</p>	<p>Hébergement : Best Western Plus Village Park Inn 1804 Crowchild Trail NW Calgary, AB 403-289-0241 salesmgr@villageparkinn.com</p> <p>139 \$ + taxes</p> <p>Hotel Alma 169 University Gate NW Calgary, AB 877-498-3203 esinitsy@ucalgary.ca</p> <p>15% de réduction sur le meilleur tarif disponible.</p> <p>Réservation de code: OVAL</p>
<p>Training sessions: Please send your request to Jonathan Guilmette jonathan.guilmette@ucalgary.ca</p>	<p>Sessions d'entraînements : S'il vous plaît envoyez votre demande à Jonathan Guilmette jonathan.guilmette@ucalgary.ca</p>
<p>Schedule: <u>Day 1</u> 1500m 500m</p> <p><u>Day 2</u> 1000m 1500m</p> <p><u>Day 3</u> 500m 1000m</p>	<p>Horaire : <u>Jour 1</u> 1500m 500m</p> <p><u>Jour 2</u> 1000m 1500m</p> <p><u>Jour 3</u> 500m 1000m</p>
<p>Transportation: No transportation is provided by the organizing committee</p>	<p>Transport : Aucun transport n'est offert par le comité organisateur</p>





<p>Eligibility (As per High Performance Bulletin 179 – Selection Process): Competitors at the Canadian Selections must have reached the age of 14 before July 1, 2018.</p> <p>Entry to the Canadian Selections is done through the following priorities up to a maximum number of entries (see above):</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. All members of the Racing Pool who were not selected to the World Short Track Championships team. 2. All members of the World Junior Championships team who were not selected to the World Short Track Championships team. 3. Remaining positions: Next highest ranked athletes from Canadian National Qualifier based on the overall ranking of all three (3) distances. 	<p>Admissibilité (Selon le Bulletin de la Haute Performance 179 – Processus de Sélection) : Les concurrents aux Sélections canadiennes doivent avoir 14 ans au 1er juillet 2018.</p> <p>L'inscription pour les Sélections canadiennes est faite selon les priorités suivantes jusqu'au nombre maximum d'inscriptions (voir ci-dessus) :</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Tous les membres du bassin de coureurs qui n'ont pas été sélectionnés à l'équipe des Championnats du monde sur courte piste. 2. Tous les membres de l'équipe des Championnats du monde juniors qui n'ont pas été sélectionnés à l'équipe des Championnats du monde sur courte piste. 3. Places restantes : Les prochains athlètes au classement cumulatif (trois (3) distances) de la Qualification nationale canadienne.
<p>Competition Formats: This competition will be run as per the competition guidelines provided in the SSC High Performance Bulletin #180 (Competition Formats) – Short Track.</p>	<p>Formats des compétitions : La compétition se déroulera selon les lignes directrices du bulletin #180 (Format ouvert) des compétitions courte piste fournies par le comité de la haute performance PVC.</p>
<p>Anti-Doping: Anti-Doping tests may be carried out in accordance with the policies of Speed Skating Canada and the Canadian Centre for Ethics in Sport.</p>	<p>Antidopage : Des tests antidopage peuvent être effectués selon les politiques de Patinage de vitesse Canada et le Centre canadien pour l'éthique dans le sport.</p>